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Jegyzőkönyv 

 

1.A szerv neve:  

a. közgyűlés           b. elnökség              c. kuratórium             d. egyéb:  

2.Az ülés időpontja: 2016. november 24. 18:00 

3. Az ülésen jelen vannak: 7 elnökségi tag (közülük 1 fő skype-on), 4 fő állandó meghívott, 1 

fő alkalmi meghívott, 1 fő érdeklődő. Jelenléti ív csatolva 

4. A meghirdetett időpontban, 18:00-kor az ülés  

a. határozatképes 

b. nem határozatképes 

Az ülés tisztségviselőinek kijelölése. Javaslat: 

Levezető elnök: Dr. Leél-Össy Szabolcs 

Jegyzőkönyvvezető: Fleck Nóra 

Egyhangúlag elfogadva. 

 

5. Napirend 

1) Beszámoló az előző elnökségi ülés óta végzett elnökségi munkáról (Kosztra Barbara) 

Alapszabály-módosítás: Október 18-i keltezéssel megérkezett a Fővárosi Törvényszék 

13.Pk.60.438/1989/62. számú végzése, miszerint a kért hiánypótlás (két nyilatkozat és egy 

személyes adat) teljesítését követően az új tisztségviselők és az alapszabály-módosítás 

bejegyzését elrendelő 13.Pk.60.438/1989/60. számú végzés jogerőre emelkedett. Kosztra 

Barbara ismét megköszöni a hatalmas munkában részt vevők segítségét, név szerint kiemelve 

dr. Csepregi Istvánt, Gyergyák Balázst, Csepreghy Ferencet és Krkos Márkot. 

UNESCO Barlangok éve – 2021: Hegedűs Gyula, az MKBT UIS képviselője értesítette az 

elnököt és a főtitkárt, hogy az UNESCO Magyar Nemzeti Bizottsága támogatja a Barlangok 

éve- 2021 kezdeményezést. Az FM és az EMMI támogató nyilatkozatát is maga mögött tudva 

a Bizottság a támogatást a 2017-es UNESCO Közgyűlésen szavazatával is megerősíti.  

FSE adategyeztetés: Az FSE november 12-én küldött egy adategyeztető űrlapot, így külön 

nem volt szükséges felvenni velük a kapcsolatot a nyilvántartottnál alacsonyabb taglétszám 

ügyében. Az űrlapot beküldtük. 

Szlovák-magyar INTERREG pályázat: A Társulat leendő konzorciumi tagként részt 

lehetőségeihez mérten részt vállal egy Szlovák-Magyar Interreg pályázat (Magic World of 

Caves with Interactive Presentation of Natural Heritage in the Museum of Eugen Ruffinyi and 

Cross Border Mobile Exposition) első körös ajánlattételében, melynek célja barlangos 



kiállítóhelyek létrehozása, szlovák oldalon a dobsinai Ruffini-villában, magyar oldalon a 

bódvaszilasi önkormányzat által felajánlott épületben. A Társulatnak a kiállítás kiállítótereibe 

szakmailag megfelelő eszközök, értékek felkutatásában, beszerzésében, berendezésében, 

szakmai felügyeletében lenne kötelezettsége. 

Sziklamászó engedélyek: Huber Kilián a TBE és BMSZ által benyújtott azonos tárgyú 

engedélykérelmek mintájára előkészítette az MKBT engedélykérelmeit a kötelezésre használt 

kőfejtőkben folytatandó sziklamászó tevékenységre. A kérelmeket (Fleck Nóra 

kiegészítéseivel) az illetékes hatóságnak benyújtottunk. Pozitív elbírálás esetén az engedély a 

társulat tagsági igazolvánnyal rendelkező tagjai számára teszi lehetővé a sziklamászó 

tevékenységet számos sziklaformáción (pl. Francia-bánya, Kecske-hegy, Kis-Svábhegy, 

Róka-hegyi bánya, Oszoly, Csókakő, Csesznek, Bajóti Öreg-kő, Turul sziklák, Hámor). A 

teljes listát és a feltételeket a Társulat az engedélyek kézhezvétele után teszi közzé. 

Rendezvények, események: A Magyar Földtani Társaság meghívására november 12-13-án az 

MKBT megjelent a Természettudományi Múzeumban megrendezett Földtudományos 

Forgatagon, ahol standunknál mintegy 2800 látogatónak volt lehetősége megismerkedni a 

barlangok és a barlangászat világával. A gyerekek és a felnőttek között is igen népszerű volt a 

locsolgatós karsztmodell és a denevéres kvíz, melynek helyes megfejtői egy-egy - előző nap 

gyűjtött - nummuliteszt (2016-ben az Év ősmaradványa) kaptak jutalmazásul. A 

rendezvényen hét fő állt helyt és segített a Társulat képviseletében (Izápy Viktor, Krkos Márk, 

Povázsay Zoltán, Steierlein Ildikó, Tarczy Zsófia, Tóth Éva Mária és Kosztra Barbara).  

A rendezvényekről készült egy folyamatosan frissülő összesítő nyilvántartás, amely a 

tájékoztatáson kívül a közhasznúsági jelentés számára is hasznos adatokkal szolgál. A 

tapasztalatok azt mutatják, hogy a tagság szívesen segít. csak időben kell segítséget kérni. 

Faraday támogatás: Kemenczky Jenő tájékoztatott minket, hogy „átruházással kapcsolatban 

nem merült fel hivatali kifogás”, így az átruházással kapcsolatos adminisztráció halad a maga 

hivatali útján. Mivel a végelszámolásnak meg kell előznie az adakozást, lehetséges, hogy a 

támogatás csak márciusban érkezik meg a Társulat számlájára. 

Karszt és Barlang az OSZK honlapján: Szenti Tamás munkájának köszönhetően az Országos 

Széchényi Könyvtár honlapján (Digitális Könyvtár, Elektronikus Periodika Adatbázis, 

http://epa.oszk.hu/02900/02993 ) digitális formában elérhető a Karszt és Barlang folyóirat 

1961-2011 közötti összes évfolyama. A folyóirat szkennelt oldalai számonként egyben és 

cikkenként külön pdf fájlban is elérhetők, a címek szövegében tehát lehet keresni. 

Szakmai Napok: A 2016. november 18-19-én Egerben megrendezett Barlangkutatók ’Szablyár 

Péter’ Szakmai Találkozója nagy sikerrel lezajlott. A 147 fizető résztvevő a két nap alatt 38 

előadást hallgathatott meg 8 tematikus szekcióban. Az előadásokon kívül 18-án napközben 

buszos kirándulás, este Egri Csaba 3D vetítése, 19-én este az Inverse Everest csapat 

beszámolója, majd a barlangász-zenkarok tagjainak unplugged örömzenélése, 20-án délután 

pedig a Varázstorony látogatása szolgált kiegészítő programként. A szervezők rengeteg 

pozitív visszajelzést kaptak, mind az előadások színvonalát, mind a szervezést illetően, 

különösen nagyra értékelve az előadások időkeretének betartatását, a jó helyszínt és a 

regisztrációs díjban foglalt étkezést. Kritikaként csupán az előadások utáni kérdések 

lehetőségének hiányát említették. A rendezvény az elnyert támogatásnak és magas részvételi 

létszámnak köszönhetően nyereséges volt. 62 résztvevő választotta a 2017-es tagdíj befizetés 

lehetőségét alacsonyabb részvételi díj fejében. A rendezvény sikeres lebonyolítása rengeteg 

munkát igényelt, amelyért minden segítőt köszönet illet, közülük is kiemelve Csépe-Muladi 

Beátát és Csépe Zoltánt, valamint Egri Csabát (aki csak a pénteki vetítés kedvéért utazott 

Egerbe). 

http://epa.oszk.hu/02900/02993


A legjobb előadásra vonatkozó szavazólapokat összesítettük, a résztvevők Szabó Zoltán, 

Krkos Márk és Lukács László „Ü’88, hazám, hazám, avagy a paradicsom meghódítása” című 

előadását választották a 2016-os szakmai napok legjobb előadásának. Az előadók jutalma egy 

egyéves Földgömb folyóirat előfizetés. Az első 10 legjobb előadót az Elnökség felkéri egy 

hosszabb, részletesebb előadás megtartására a szerdai MKBT előadások keretében, lehetővé 

téve a Szakmai Napokon hiányolt kérdések részletesebb körbejárását, megvitatását. 

Elnökségi üléseken való részvétel: Kosztra Barbara felhívja az elnökség tagjainak figyelmét 

arra, hogy az Alapszabály 10.§. (6) értelmében „A választott tisztségviselők, testületi tagok a 

választó testület által határozattal visszahívhatók, ha a testületi üléseken három egymást 

követő alkalommal – kellő indok nélkül – nem vesznek részt. A második indokolatlan 

távollétet követően a Társulat elnöke vagy főtitkára írásban tájékoztatja a mulasztót a várható 

jogkövetkezményekről." Ezért kéri, hogy aki nem tud jönni elnökségi ülésre, mindig jelezze 

annak indokát, illetve azt, ha egyáltalán nem tudja vállalni az elnökségi tagi tisztséggel járó 

feladatokat. 

Határozathozatal nélküli döntés: A beszámoló egyhangúlag elfogadva. 

Az ülést Levezető Elnök a Napirend tartalmi változás nélküli, sorrendi módosítását kéri, a 10. 

Napirendben érintett Szeredi Anna kérésére. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

10) Javaslat régészeti szakosztály létrehozására (Dr Leél-Őssy Szabolcs) 

Dr Leél-Őssy Szabolcs felkéri Szeredi Annát a javaslat ismertetésére. 

Szeredi Anna elmondja, hogy Nyírő Artúrral közösen kidolgoztak egy javaslatot a régészeti 

szakosztály újraélesztésére - Történeti és Régészeti Szakosztály néven -, melyet a szakmai 

napokon előadásban be is mutattak, és amelyhez az MKBT hozzájárulását és segítségét kéri. 

A szakosztály célja felhívni a figyelmet a barlangok, mint régészeti lelőhelyek fontosságára és 

elősegíteni az együttműködést a régészek és a barlangkutatók között, előadásokkal, ásatások 

és kataszterezések szervezésével, társtudományok bevonásával. Szeretnének továbbá egy 

régészeti szempontú barlangos nyilvántartást létrehozni az MKBT honlapján. Szakosztályként 

az engedélykérés, a barlangászokkal való kapcsolattartás, a megjelenés (MKBT honlapon), 

segítségkérés (műszaki, informatikai, élőmunka), pályázatokon indulás válna könnyebbé 

számukra. Mindezekhez kéri az MKBT támogatását. 

Kosztra Barbara ismerteti a szakosztály alapításának és fenntartásának feltételeit. 

Többen felvetik, hogy a létrejövő régészeti adatbázist célszerű harmonizálni a 

termeszetvedelem.hu-n található Barlangnyilvántartással. 

Határozathozatal nélküli döntés: Az Elnökség kölcsönösen hasznosnak tartja és 

támogatásáról biztosítja a kezdeményezést, melyről a szükséges adminisztratív lépések 

megtétele (legalább öt MKBT tag által aláírt alapító nyilatkozat leadása) után 

következő elnökségi ülésen dönt. 

2) Honlappal kapcsolatos fejlemények (Csépe-Muladi Beáta) 

Csépe-Muladi Beáta tájékozatja az Elnökséget, hogy a honlap megújítása kissé elakadt. 

Ahhoz, hogy tovább tudjunk lépni, egyfelől a honlapszerkezet, a kívánt funkciók és tartalmak 

közös megtervezésére, másfelől a végrehajtás körülményeinek biztosításra van szükség. Az 

előbbire javasolja, hogy az elnökség érdeklődő tagjai egy hétvégére üljenek össze a tél 

folyamán és vitassák meg az eddig felmerült és újabb ötletek (kérelem-minták, 

barlangadatbázis, térképtár, beszerelési vázlat-tár, túraleírások, blog, galéria, fórum stb.) 

megvalósíthatóságát, ütemezését, felelőseit. Ezt javasolt januárban elkezdeni. Az utóbbival 



kapcsolatban úgy látja, a honlap teljes körű funkcionális megújítása meghaladja a Meiczinger 

Máté által felajánlott önkéntes munka kereteit, ezért ahhoz forrást kell szerezni. Erre 

javaslatot is tett, egy civil szervezetek számára honlap-fejlesztésre és eszközfejlesztésre kiírt 

pályázatot, melynek benyújtási határideje február 10. A pályázható összegből finanszírozni 

tudnánk Máté munkáját. 

Többen megjegyzik, hogy ha térképi adatbázist akarunk a honlapra, nyílt forráskódú 

szoftverekben kell gondolkodnunk. 

Csepreghy Ferenc megosztja a Montenegro honlappal kapcsolatos fejlesztési tapasztalatait. 

Csépe-Muladi Beáta az évi 2-3 alkalomnyi hétvégi üléseket a további elnökségi munka 

szempontjából is hasznosnak tartaná, mert az a benyomása, hogy mindenki szívesen segít, 

csak ez a mindennapi teendők között nehezebben oldható meg. Hétvégén csoport-munkában 

jobban haladnánk a tennivalókkal. 

Határozathozatal nélküli döntés: A beszámoló  és a javaslatok egyhangúlag elfogadva. 

3) FB beszámolója az eddig eltelt időszak tanulságairól és a tennivalókról (Csepreghy 

Ferenc) 

A Felügyelőbizottság időközi értékelést készített az Elnökség számára a tisztújítás óta eltelt 

időszak tanulságairól és a javasolt lépésekről, melyet Csepreghy Ferenc FB elnök előzetesen 

az Elnökségnek megküldött, és amelyet az Elnökség a napirend keretében megvitat. Az FB 

elnök ismerteti az FB féléves munkatervének két fő elemét (a Társulat gazdasági 

működésének vizsgálata, a 2015/16 évi adatok felhasználásával, ill. a Társulat ügyviteli 

átvilágítása), majd az eddig vizsgálatok főbb tapasztalatait: 

- Az FB nem tudta befejezni a vizsgálatokat, mivel a kért dokumentumok jelentős részét, 

illetve a megkapott és megvizsgált anyag alapján feltett kérdéseikre a válaszokat nem 

kapták meg. Ez a csúszás veszélyezteti a gazdasági-ügyviteli átláthatóságot, ami a 

Társulat jövőbeli működésének, finanszírozhatóságának az alapfeltétele. Az előzetesen 

megküldött dokumentum tartalmazza a még hiányzó dokumentumok jegyzékét.  

- Ismerteti a megkapott főkönyvi kivonatokból összeállítható bevételi és költség 

megoszlást, az ezzel kapcsolatban fölmerült kérdéseket. Megállapítja, hogy az egyes 

tételek – csupán a főkönyvi kategóriák segítségével – nem minden esetben sorolhatók be 

egyértelműen témákhoz, ezért a régebben már alkalmazott munkaszám-rendszer ismételt 

bevezetését javasolja. 

- Elmondja, hogy 2014-15-ben nem alkalmazta a könyvelő cég a tárgyévek közötti időbeli 

elhatárolások rendszerét, amit pedig a törvény is előír. Ennek különös jelentősége van a 

támogatások, projektek, továbbá a tagdíjak esetében, hiánya erősen értelemzavaró. 

- Megállapítja, hogy szintén törvényes kötelezettség valamennyi mérlegtételt, legfőképpen 

a kimutatott eszközök meglétét leltárral alátámasztani, de a 2015. évi beszámoló esetében 

ez még hiányzik. Mindenképpen pótolni kell, a legutolsó elérhető leltárfelvételi adatokból, 

illetve ún. eszköz kartonokból kiindulva, amihez a maga részéről minden szakmai 

segítséget megadott és megad. 

- Az ügyviteli átvilágításhoz heti egyszeri 2-3 órás konzultációs lehetőséget kér, egy 

elnökségi tag és a főtitkár jelenlétével.  

- Felhívja továbbá a figyelmet arra, hogy a vagyoni és jövedelmi helyzet negatív 

tendenciájú. Ezt a trendet meg kell fordítani, és ez az új Elnökség feladata. Első lépésben 

munkaterv és költségvetés (üzleti terv) kellene, és az elnökségi munkát erre 

összpontosítani. 



- Tájékoztatja az Elnökséget, hogy az FB harmadik munkatervi pontja az MKBT keretében 

működő szakosztályok működésének, a velük kapcsolatos vezetőségi, nyilvántartási 

munkának az ellenőrzése. Ezért kéri, hogy mutassa be az Elnökség a szakosztályok listáit, 

lényeges adatait, 2015. évi beszámolóit. 

- Végezetül ismerteti az FB azon meglátását, hogy az Elnökség tagjai között eddig 

egyenlőtlen volt a munkamegosztás. Szükséges, hogy a főtitkár a stratégiai, vezetési-

szervezési, munkáltatói feladataira tudjon koncentrálni, a részfeladatokat, operatív 

teendőket más elnökségi tagok végezzék el. Akárcsak az, hogy ezek a reszortok – a 

Társulat céljainak, munkatervének megfelelően kialakítva – írásban is rögzítve legyenek. 

Az Elnökség megköszöni az FB segítségét és az értékelést, és az abban megfogalmazott 

javaslatok figyelembevételével dolgozik tovább. Az FB javaslatai alapján az alábbi 

intézkedéseket teszi: 

- A Társulat az irodájában elérhető, még hiányzó dokumentumokat december 15-ig 

elérhetővé teszi. 

- Az Elnök a felmerült kérdések közvetlen megvitatására találkozót kezdeményez az FB 

elnök és a könyvelést végző cég között, melyen Szilágyi Zsolt, valamint lehetőség szerint 

Huber Kilián és Fleck Nóra is részt vesz. A szükséges dokumentumok kikérésére az 

Elnökség meghatalmazást ad az FB elnöknek. 

- A kért konzultációs lehetőséget az Elnökség kéthetente tudja biztosítani, első alkalommal 

2017. január 11-én. Ezen a főtitkár és egy elnökségi tag mellett az elnök is részt vesz. 

- Az elnökség tagjainak bevonása érdekében Fleck Nóra online elérhetővé teszi a 

nyilvántartások dokumentumait. A szükséges szkennelés egy részét, valamint a 

(korlátozott elérhetőségű) felhőbe feltöltést Huber Kilián vállalja. Ugyanő javasolja a 

BMSZ mintájára az iskolai kötelező önkéntes munka lehetőségének kihasználását, 

melynek keretében a diákok a szkennelést tudnának végezni. Ehhez a megfelelő 

rendszerben regisztrálni szükséges. 

- Fleck Nóra a leltárbizottság és az FB rendelkezésére bocsátja az előző könyvelő cég által 

készített utolsó (részletesebb) leltárt, mely alapján az Elnökség azonosítani tudja a 

tételeket és ellenőrizni azok meglétét. 

Határozathozatal nélküli döntés: A beszámoló és a javaslatok egyhangúlag elfogadva. 

4) Mérlegkészítési időpont módosítása és a beszámolók ütemtervének meghatározása 

(Csepreghy Ferenc) 

Csepreghy Ferenc javasolja, hogy módosítsuk a Számviteli Politikát olyan módon, hogy az 

lehetővé tegye a Közgyűlés korábbi megtartását és az arra való megfelelő beszámoló-

készítést. Az FB javaslata értelmében a könyvelő által készítendő pénzügyi beszámoló ideális 

leadási határideje március 20. lenne. Ennek megfelelően a mérlegkészítés időpontja február 

28. lenne. Ez – az észrevételek javításával együtt is - lehetővé tenné a közgyűlés áprilisi 

megtartását.  

Határozati javaslat: A Társulat módosítsa Számviteli Politikáját oly módon, hogy a 

mérlegkészítés időpontja a jelenleg hatályos Számviteli Politika III. fejezetében 

meghatározott április 30-ról február 28-ra változzon. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

II.16/2016. (XI.24.) Eln. határozat: Az MKBT Számviteli Politikája III. fejezetében 

meghatározott „mérlegkészítés időpontja” április 30-ról február 28-ra változik. Errről a 

Társulat a könyvelőnek 2016. december 15-ig értesítést küld. 



Kosztra Barbara felkéri Csepreghy Ferencet, hogy készítse elő a könyvelőnek a témában 

küldendő levelet. 

Kosztra Barbara javasolja, hogy tekintettel a 3. napirendi pont elhúzódására (több mint egy 

óra) a további pontokat az elnökség röviden tárgyalja. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

5) 2016. évi munkaterv és költségvetés módosítása (Kosztra Barbara) 

Az aktualitások és tényleges megvalósulások alapján a 2016. májusi közgyűlésen benyújtott 

munkatervet és költségvetést formálisan is aktualizálni és közzétenni szükséges. A 2016. évi 

munkaterv aktualizálásának felelőse Kosztra Barbara, a költségvetésé Fleck Nóra. Határidő: 

2016. december 15. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

6) 2017. évi munkaterv és költségvetés előkészítése (Kosztra Barbara) 

Meg kell kezdeni a 2017. évi munkaterv és költségvetés előkészítését, hogy arról a januári 

elnökségi ülésen döntés születhessen..  

A munkatervvel kapcsolatban az alábbi javaslatok, megjegyzések hangzanak el: 

- Megfontolandó a naptári év helyett közgyűléstől-közgyűlésig tervezés, amely a 

tisztújításokkal is egybevág. Ellene szól, hogy a pénzügyi év a naptári évhez kötődik. 

- A 2017-re tervezett MKBT tanulmányutak dátuma már ismert, ezeket a barlang.hu 

eseménynaptárába is fel kell tölteni. A naptárhoz több embernek hozzáférést kell adni. 

- Sűrű Péter 3D térképezés oktatást szervez március 25-27-re. Az elméleti oktatást a 

Szemlő-hegyi barlang vetítőtermében szeretnék tartani, amihez kérik az MKBT segítségét. 

- Rózsa Sándor (ANPI) a szakmai napokon jelezte, hogy február 28-ig rendelkezésünkre 

tud bocsátani egy közfoglalkoztatottat és egy szkennert az MKBT könyvtárban található 

ANPI anyagok archiválására. 

A 2017. évi munkatervre javaslatot készít Kosztra Barbara, a költségvetésre Fleck Nóra. 

Határidő: 2017. január 23. 

Határozathozatal nélküli döntés:  A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

7.) Munkamegosztás az elnökségi tagok között (Kosztra Barbara)  

Az ülés elhúzódására való tekintettel a feladatokat az Elnökség részleteiben nem tárgyalja. A 

feladatok listáját Kosztra Barbara e-mailben körbeküldi és az Elnökség a munkamegosztásról 

ülésen kívül egyezik meg.  

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

8.) Tagsági igazolvány (Fleck Nóra) 

A tagság igényeire tekintettel, a tagsági kártya esetében javasolt a plasztikkártya ismételt 

bevezetése. A plasztikkártya lehet évente kiadott, vagy többéves, évenkénti matricás 

érvényesítéssel. Az előállítás költsége a példányszámtól és a grafikai tartalomtól is függ, ezért 

az árajánlatkéréshez grafikai tervre van szükség. Az elnökség felkéri Füredi Zoltánt, hogy 

készítsen grafikai terveket (vázlatot) az árajánlatkéréshez, amit Huber Kilián vállal el. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

9) Tájékoztatóval kapcsolatos kérdések (Kosztra Barbara)  

A legutóbbi Tájékoztató kiküldése után helyesbítésre szorult, amit a jövőben el kell kerülni.  



Kosztra Barbara megkéri Fleck Nórát, hogy a következő számtól lapzárta előtt két héttel 

küldje körbe a javasolt tartalomjegyzéket az elnökségi tagoknak, akiknek így módjuk van azt 

cikkekkel kiegészíteni, majd kiküldés előtt küldje körbe a Tájékoztatót az Elnökség tagjaink 

jóváhagyás céljából, egy napos helyesbítési határidővel. Az egyeztetés a Tájékoztató 

megjelenését időben nem hátráltathatja. 

Határozathozatal nélküli döntés: A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

11.) Adminisztratív feladatok (tagfelvétel, tagtörlés, stb.) (Fleck Nóra) 

Berentés Ágnes és Csondor Katalin felvételét kéri a Társulatba. Tagdíjukat mindketten 

rendezték. 

A javaslat egyhangúlag elfogadva. 

II.17/2016. (XI.24.) Eln. határozat: Berentés Ágnest és Csondor Katalint a Társulat felvette 

rendes tagjainak sorába. 

Fleck Nóra tájékoztatja az Elnökséget, hogy eddig 79 fő fizette be a 2017-es tagdíjat, közöttük 

több visszalépő is van. A taglétszám tehát növekedésnek indult. 

10.) Egyebek 

Csepreghy Ferenc felhívja a figyelmet arra, hogy a tagdíjkedvezmények és ezek 

igénybevételének rendszere nehezen átlátható, ezért ezt felül kell vizsgálni 2017. év kezdete 

előtt. 

Kosztra Barbara elmondja, hogy az Alapszabály értelmében tagdíjakról és kedvezményekről 

csak a Közgyűlés dönthet. Ezért indítványozza, hogy az elnökség a márciusi elnökségi ülésig 

vizsgálja felül és dolgozzon ki javaslatot a kedvezmények rendszeréről és igénybevételének 

feltételeiről, és azt határozathozatalra terjessze a 2017. évi közgyűlés elé. 

Levezető elnök felteszi a kérdést, hogy van-e még felvetés vagy megvitatandó téma, majd a 

nemleges választ követően megköszöni a részvételt és az ülést bezárja. 

 

Kelt: Budapest, 2016. november 24. 
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